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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 27.11.2023, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, convocată prin 

Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 291 din 21.11.2023 

 

 

Doamna Doina Federovici: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat 

al României şi Imnul Uniunii Europene. 

Se intonează cele două imnuri. 

 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, suntem în cvorumul de ședință, sunt prezenți toți 

membrii Consiliului Județean Botoșani.  

Participă la şedinţa noastră de astăzi, așa cum au făcut-o de fiecare dată, domnul secretar 

general al județului și bineînțeles, domnii și doamnele directori din aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean, dar și domnii și doamnele directori ai instituțiilor subordonate Consiliului 

Judeţean și care au proiecte de hotărâri care fac obiectul discuțiilor noastre de astăzi. 

 

Înainte de a trece la ordinea de zi, vă aduc la cunoștință faptul că Tribunalul Botoșani a validat 

mandatul de consilier județean al domnului Zlei Dimitre-Cătălin, prin Încheierea din data de 

07.11.2023, pronunțată în dosarul nr. 2623/40/2023, sentință rămasă definitivă la data de 14.11.2023.  

 

În consecință, îl invit pe domnul Zlei Dimitre-Cătălin să depună jurământul. 

 

Domnul Zlei Dimitre-Cătălin: 

Subsemnatul, Zlei Dimitre-Cătălin, consilier județean al Consiliului Județean Botoșani, în 

conformitate cu prevederile art. 117 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 

aprobarea Codului administrativ cu modificările și completările ulterioare, depun următorul jurământ: 

Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce îmi stă în puterea 

și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Botoșani! Așa să-mi ajute Dumnezeu! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Din acest moment, componența Consiliului Județean Botoșani este completă, respectiv 33 de 

membri. 

 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un 

număr de 13 de puncte, din care 10 sunt proiecte de hotărâri. 

Propun suplimentarea ordinii de zi cu un proiect, respectiv Proiect de hotărâre privind 

aprobarea actualizării datelor de identificare aferente imobilului C4 „Muzeul Mihai Eminescu“ situat 

în intravilanul comunei Mihai Eminescu, județul Botoșani, aparținând domeniului public al județului 

Botoșani, înscris în Cartea Funciară nr. 53529- Mihai Eminescu (Proiect nr. 229 din 23.11.2023) 

Sunt discuții cu privire la ordinea de zi?  

Dacă nu, supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 
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Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Botoşani nr. 129 din 04.11.2020 privind organizarea comisiilor de specialitate în 

principalele domenii de activitate, precum şi repartizarea consilierilor în comisiile de specialitate. 

(Proiect nr. 223 din 20.11.2023) 

Prin urmare, în urma validării și depunerii jurământului de către domnul Zlei Dimitre-Cătălin 

este necesară modificarea componenței comisiei de specialitate, respectiv Comisia pentru administrație 

publică locală, juridică, disciplină, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor și libertăților 

cetățenilor, cooperare, parteneriate și fonduri europene. În acest sens a fost întocmit prezentul proiect 

de hotărâre.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes 

public județean. (Proiect nr. 219 din 16.11.2023) 

Proiectul se referă la patru terenuri transmise din domeniul public al Municipiului Dorohoi, 

al Comunei Răchiți, al Orașului Ștefănești și al Orașului Săveni, în domeniul public al județului 

Botoșani, în vederea implementării proiectului de investiții privind dezvoltarea sistemului integrat de 

gestionare a deșeurilor în județul Botoșani. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiții ,,Lucrări de intervenție pentru consolidarea și punerea în 

siguranță a depozitului de deșeuri”. (Proiect nr. 220 din 16.11.2023) 

Investiția urmărește executarea lucrărilor de consolidare necesare punerii în siguranță a 

construcțiilor existente pe digul estic, respectiv a facilităților din cadrul Stației de tratare a levigatului, 

precum şi a depozitului de deșeuri, aceste lucrări fiind necesare pentru evitarea poluării mediului 

înconjurător. 

Valoarea totală a investiției este de 13.669.153,01 lei, inclusiv TVA 19%, documentația fiind 

avizată în Comisia Tehnico - Economică a Consiliului Județean Botoșani. Trebuie să intervenim pentru 

stabilizarea digului de la depozitul de deșeuri pentru a nu risca antrenarea malului de pământ. În 

prezent, depozitul funcționează în siguranță, operatorul reînnoindu-și autorizația de mediu, ocazie cu 

care a obținut acordul de la toți avizatorii de mediu, inclusiv de la Apele Române.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 al Hotărârii 

Consiliului Județean Botoșani nr. 158 din 31.10.2019 privind aprobarea Proiectului „Dezvoltarea 

serviciilor sociale furnizate de Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani” 

şi a contribuţiei financiare a Consiliului Judeţean Botoşani necesară implementării acestui proiect, cu 

modificările ulterioare. (Proiect nr. 221 din 17.11.2023) 

Urmare apariției Hotărârii Guvernului nr. 580/2023, a fost încheiat, între ANPDPD și 

D.G.A.S.P.C Botoșani, Actul adițional nr. 6 la Convenția de finanțare  a proiectului menționat, prin 
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care a fost modificată durata de implementare a proiectului, respectiv prelungirea de la 48 luni, la 60 

luni. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului 

Botoșani - Consiliul Județean Botoșani la Programul privind creşterea eficienţei energetice şi 

gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice, finanțat de Administraţia Fondului pentru Mediu, 

cu proiectul ,,Creșterea eficienței energetice și gestionarea inteligentă a energiei corp A, B, C, din 

strada Marchian nr. 11, municipiul Botoșani, județul Botoșani”, precum şi asigurarea și susținerea, din 

surse proprii a cheltuielilor care nu sunt acoperite prin finanţarea acordată de Administrația Fondului 

de Mediu şi a cheltuielilor neeligibile. (Proiect nr. 222 din 20.11.2023) 

Distinși colegi consilieri județeni, Consiliul Județean Botoșani, depune proiectului cu titlul 

menționat anterior în cadrul Programului privind creşterea eficienţei energetice şi gestionarea 

inteligentă a energiei în clădirile publice, finanțat de AFM.  

Obiectivul de investiție vizat este clădirea principală a Spitalului Județean de Urgență 

„Mavromati”, așa cum spuneam, din  str. Marchian nr. 11 și este formată din trei tronsoane cu regimul 

de înălțime S+P+8E.  

Clădirea spitalului va fi dotată cu Building Management System pentru un control supervizat 

al echipamentelor, în vederea reducerii consumului de energie, optimizarea funcționării și sporirea 

gradului de confort și siguranță. 

Valoarea totală a proiectului este de 46.694.624,95 lei (inclusiv TVA), din care:  

- valoarea totală eligibilă de 28.000.000,00 lei; 

- valoarea contribuției proprii din bugetul Județului Botoșani este de 18.694.624,95 lei cu 

TVA). 

Indicatorii tehnico - economici pentru acest proiect major au fost aprobați de către plenul 

Consiliului Județean într-o ședință anterioară.  

Această investiție este parte componentă a programului nostru de dezvoltare a serviciilor de 

sănătate. Numai în acest an, pentru Spitalul Județean Botoșani, s-au făcut investiții de peste 16 milioane 

de lei din bugetul propriu al Consiliului Județean și cel am Ministerului Sănătății. Pe parcursul anilor 

2021-2022, atât din fonduri proprii, cât și europene, am realizat investiții de peste 6 milioane de euro. 

De asemenea, așa după cum bine cunoașteți cu toții, am atras din PNRR peste 7 milioane de 

euro pentru reabilitarea energetică a Maternității și a blocului alimentar al spitalului. Și tot prin PNRR 

am avut unul dintre cele mai bune proiecte de combatere a infecțiilor nosocomiale, pentru care am 

primit o finanțare de peste 4 milioane de euro.  

Mai mult, programul de screening pentru retinopatia de prematuritate, pe care l-am depus la 

finanțare, a fost aprobat tot prin PNRR și chiar în zilele următoare urmează să semnăm contractul de 

finanțare. Toate aceste investiții la care am făcut referire sunt în valoare totală de peste 20 de milioane 

de euro. 

Separat, din fonduri guvernamentale, prin Compania Națională de Investiții, am început 

lucrările la Laboratorul de microbiologie și suntem în faza realizării proiectului tehnic pentru 

Ambulatoriul de specialitate și spitalizare de zi, precum și pentru modernizarea Secției de oncologie. 

Sunt investiții care se ridică la peste 21 milioane de euro.  

Deci, distinși colegi, împreună, în acești trei ani, vorbim despre investiții majore în sistemul 

sanitar botoșănean de peste 50 de milioane de euro. Continuăm dotările și investițiile în sistemul sanitar 

botoșănean pentru că ne dorim ca această instituție să ofere cele mai bune servicii medicale 

botoșănenilor.  
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Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea unui bun situat în 

municipiul Dorohoi, strada 1 Decembrie, nr. 30 A de interes public județean. (Proiect nr. 224 din 

20.11.2023) 

Prin proiectul „Rețea educațională transfrontalieră între Județul Botoșani (România) și 

Raionul Hliboca (Ucraina)”, depus în cadrul Programului Operațional Comun România Ucraina 2014-

2020, s-a realizat obiectivul de investiții „Teren de sport multifuncțional”, situat în incinta Școlii 

Profesionale ”Ion Pillat” Dorohoi. 

Prin urmare, propun declararea acestuia ca bun de interes public județean și darea lui în 

administrarea Școlii Profesionale ”Ion Pillat” Dorohoi, după înscrierea în cartea funciară. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea categoriilor de cheltuieli 

finanțate de la bugetul de stat și din bugetul local, pentru obiectivul de investiţii ,,Lucrări de consolidare 

pentru reducerea riscului seismic şi lucrări de intervenţie pentru creşterea eficienţei energetice la 

clădirea Protecţiei Civile din municipiul Botoşani, str. Octav Onicescu nr. 44, județul Botoșani”. 

(Proiect nr. 225 din 21.11.2023) 

Consiliul Județean Botoșani a depus cerere de finanțare, prin Programul național de 

consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat, a lucrărilor la clădirea Protecţiei Civile.  

Proiectul a fost declarat eligibil și înscris în lista sinteză – etapa I după care,  documentația 

tehnico-economică a fost realizată și avizată de către plenul Consiliului Județean. Pentru a face un nou 

pas în vederea implementării proiectului, astăzi vom aproba defalcarea devizului general pe surse de 

finanțare. 

Astfel, valoarea totală a obiectivului de investiții este de 7,7 milioane de lei, valoarea finanțată 

de la bugetul de stat este de 7,5 milioane de lei, în timp ce contribuția proprie a Consiliului Județean 

este de 200 mii lei. Toate valorile includ TVA. 

Această investiție completează portofoliul proiectelor ce vizează sistemul sanitar botoșănean 

iar clădirea Protecției Civile, unde funcționează serviciul SMURD, va arăta foarte bine în perioada 

următoare. Această investiție se adaugă la proiectele de peste 50 de milioane de euro despre care am 

vorbit anterior.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu 

județean, al bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și efectuarea de modificări în Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 2023. 

(Proiect nr. 226 din 21.11.2023) 

Având în vedere solicitările transmise de unele instituții subordonate consiliului județean, 

propun rectificarea bugetului propriu județean cu suma de 399,00 mii lei și a bugetului instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii cu suma de 117,00 mii lei, atât 
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la partea de venituri, cât și la partea de cheltuieli, precum și efectuarea de modificări în Programul 

obiectivelor de investiții aprobat pentru anul 2023. 

Modificările propuse au fost prezentate detaliat în Raportul de specialitate, fiind cuprinse și 

în anexele la prezentul proiect de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind repartizarea cotei de 20% din 

sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale și din cota de 14% 

din impozitul pe venit, precum și a sumei din cota de 6% din impozitul pe venit, propuse pentru anul 

2024 și estimate pentru anii 2025 - 2027. (Proiect nr. 227 din 21.11.2023) 

Pe data de 20.11.2023 Administrația Județeană a Finanțelor Publice Botoșani a comunicat 

Consiliului Județean „Scrisoarea cadru privind contextul macroeconomic, metodologia de elaborare a 

proiectelor de buget pe anul 2024 și a estimărilor pentru anii 2025 – 2027” primită de la Ministerul 

Finanțelor, în vederea elaborării de către ordonatorii de credite a proiectelor de buget. 

Având în vedere faptul că pentru sumele repartizate prin hotărâre a consiliului judeţean, în 

faza de propunere, nu există criterii de repartizare, propun ca sumele pe anul 2024 şi estimările pe anii 

2025 – 2027 comunicate de către Administraţia Judeţeană a Finanţelor Publice Botoşani să fie 

repartizate ţinând cont de numărul locuitorilor fiecărei unităţi administrativ-teritoriale (50%) și 

suprafaţa din intravilanul unităţilor administrativ-teritoriale (50%).  

În baza hotărârii consiliului judeţean de repartizare, ordonatorii principali de credite 

elaborează şi depun la Administraţia Judeţeană a Finanţelor Publice propunerile pentru anul 2024 şi 

estimările pentru anii 2025 – 2027. 

Propunerea de repartizare pe anul 2024 și estimările pe anii 2025 – 2027 sunt cele prezentate 

în anexele nr.1 – 3 la prezentul proiect de hotărâre, cu precizarea că sumele repartizate sunt orientative. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind avizarea Notei de fundamentare 

pentru exceptarea de la aplicarea prevederilor capitolului III, din cadrul Legii nr. 296/2023 privind 

disciplina economico-financiară a societății Nova APASERV S.A. Botoșani, precum și pentru 

acordarea unui mandat al reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 

societății. (Proiect nr. 228  din 21.11.2023)  

Înainte de a supune proiectul la vot, trebuie să vă anunț că doamna consilier local USR, 

Curelariu Raluca Ștefania, a solicitat luarea cuvântului în plen la acest punct. Luarea de cuvânt se 

referă la un memoriu semnat de mai mulți botoșăneni. 

Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Județean, voi supune la 

vot luarea de cuvânt, timpul alocat intervenției fiind de două minute.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Luarea de cuvânt a fost aprobată. (32 voturi „pentru”; 1 vot „împotrivă”-dl Constantin 

Pătrăuceanu) 

 

Doamna Curelariu, aveți cuvântul și vă rog să vă încadrați în cele două minute acordate de 

plenul Consiliului Județean. 
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Doamna Raluca Curelariu: 

Bună ziua! Vă mulțumesc în primul rând pentru că mi-ați dat cuvântul!  

Doamna președinte, doamnelor și domnilor consilieri, astăzi vă vorbesc în calitate de cetățean 

al orașului Botoșani, în numele a 3230 de botoșăneni care au semnat petiția „Schimbă apa”. După 

această ședință vom depune memoriul la Registratură. 

În același timp, aș vrea să vă spun că cei care au semnat această petiție, și nu numai, au ajuns 

la exasperare din cauza serviciilor execrabile oferite contra-cost de către Nova Apaserv. 

Practic, vă solicităm demiterea actualei conduceri a Nova Apaserv pe motive întemeiate, pe 

care le-am tot analizat de-a lungul ultimelor luni în întâlnirile cu cetățenii. 

În primul rând, oamenii nu mai pot accepta avariile care apar la fiecare 2-3 zile la conductele 

de apă. Numai în luna septembrie au fost raportate de către Nova Apaserv 15 întreruperi de apă, din 

care 12 au fost în municipiul Botoșani. Înseamnă sistarea apei pentru zile întregi în care oamenii cară 

apă cu bidoane și se spală la lighean. Și acum că a venit iarna, nu mai avem apă suficientă pentru a 

funcționa centralele termice, lucru arătat recent de mai mulți botoșăneni. Nu mai există înțelegere nici 

pentru calvarul gropilor care stau cu lunile neacoperite.  

Într-o lume civilizată, nu se poate să-ți strici mașina, să pierzi timpul pe rute ocolitoare doar 

pentru că cei de la Nova Apaserv lasă gropi neacoperite cu lunile.  

Nova Apaserv este exemplul de companie în care se lucrează la birou, pe pile politice și pe 

salarii de top. Organigrama actuală, reconfigurată de conducerea companiei, pentru care ați plătit 

consultanță de 40 de mii de lei, are în acest moment nu mai puțin de 54 de persoane cu funcții de 

conducere, iar la intervențiile pentru conductele de apă sunt disponibili doar 14 salariați.  

Nova Apaserv are salarii de manager de până la 20 de mii de lei pe lună, în timp ce peste 300 

de angajați au un salariu sub cuantumul minim pe economie de 3000 de lei pe lună. Ce performanță și 

ce eficiență poți să ceri unui personal subdimensionat și prost plătit cum este cel care se ocupă de 

avarii?  

Conducerea Nova Apaserv cheltuie bani fără niciun fel de discernământ. Avem 60 de 

kilometri de conductă de azbest și avem inclusiv conducte de plumb, care nu mai sunt folosite în 

Uniunea Europeană. De ce? Pentru că reprezintă un risc pentru sănătatea populației. La noi, Nova 

Apaserv nu investește în înlocuirea rețelelor, în schimb, plătește mai bine de jumătate de milion de 

euro anual pentru pază, o firmă din București. Managerii nu cheltuiesc pentru schimbarea rețelei vechi, 

dar folosesc 150 de mii de lei pe an pentru verificarea echipamentelor IT, în condițiile în care sunt 2 

angajați la Nova Apaserv care asta ar trebui să facă. Pe lângă faptul că dăm 80 de mii de lei anual pe 

consultanță juridică, în condițiile în care sunt angajați 5 juriști la Nova Apaserv.  

Aproape jumătate dintre localitățile județului Botoșani nu sunt racordate la rețeaua de apă. La 

Vorona avem stație de epurare din bani europeni, dar încă nu există apă. În asemenea degringoladă ne 

ducem viața în acest județ.  

Dăunezi, o avarie în Botoșani a dus la situația în care oamenii au îndurat săptămâni de-a 

rândul refularea dejecțiilor la subsolurile blocurilor, cu siguranță ați văzut asta în presă și cu siguranță 

ați văzut asta pe canalele sociale. Mai nou, Nova Apaserv organizează licitații pentru vidanjare și 

decolmatare pentru 10 localități, dar asta ar trebui să facă ei, operatorul din subordinea Consiliului 

Județean. 

Conducerea Nova Apaserv trebuie să plece, pentru a face loc unor oameni care se pricep. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Vă rog să concluzionați, ați depășit cele două minute. 

 

Doamna Raluca Curelariu: 

Mai am fix trei rânduri.  
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Doamna Doina Federovici: 

Vă rog! 

 

Doamna Raluca Curelariu: 

Vă mulțumesc foarte mult!  

Nova Apaserv trebuie să nu mai funcționeze nici ca sinecură politică, nici ca răsplată pentru 

apropiați și membrii partidelor. Pierderile depășesc 57% și vă pot spune că dacă o parte dintre 

semnături au fost strânse online, am discutat cu peste 4000 de botoșăneni față în față, 70% dintre ei 

solicită o schimbare majoră la Nova Apaserv, inclusiv conducerea. Vă mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Vă mulțumesc! Rog secretariatul să preia memoriul și să-l înainteze Consiliului de 

Administrație al societății Nova Apaserv spre competentă soluționare, așa cum prevede legislația în 

vigoare.  

Revenind la ședința noastră de astăzi și la obiectul hotărârii pe care o voi supune la vot, voi 

face doar o scurtă precizare. 

Potrivit art. LXXVI din Legea 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 

asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung, vom iniția un memorandum de 

exceptare a anumitor măsuri în cazul operatorului regional de apă, pentru a nu îi fi afectată activitatea.  

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Domnul Sergiu Marian: 

Mă voi adresa doamnei Curelariu. Două cuvinte, doamnă. Este un memoriu foarte amplu și 

bănuiesc că informațiile provin de la un fost manager de la Nova Apaserv. Atât timp cât a fost el acolo 

nu a rezolvat? Bănuiesc că este și frustrat acum și vă spune dumneavoastră informații, dar nu ni le 

spune nouă. Noi cunoaștem problematica din societatea respectivă, corporatistă. Atât executivul, cât 

și noi, consilierii județeni, am avut intervenții de-a lungul timpului. Problema este în felul următor. 

Înainte de toate vreau să spun că sunt cel mai vechi consilier județean. Din toți ceilalți președinți, cred 

că doamna președinte a fost cea care s-a aplecat cel mai mult asupra județului Botoșani, din perspectiva 

investițiilor și a onestității.  

Dumneavoastră solicitați conducerea unității Nova Apaserv, dar nu ați venit cu o propunere, 

ați venit cu o informație din interiorul acestei societăți. Cei care v-au dat aceste informații au făcut 

ceva ca să schimbe, să nu se ajungă aici? Vă întreb eu pe dumneavoastră. Dumneavoastră spuneți că 

ați vorbit cu cetățenii. Cetățenii nu aveau de unde să știe aceste cifre.  

Eu vă mulțumesc, doamna președinte! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (26 voturi „pentru”; 6 „abțineri”; 1 „neparticipare”-

dl Dan Deleanu) 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

actualizării datelor de identificare aferente imobilului C4 „Muzeul Mihai Eminescu“ situat în 

intravilanul comunei Mihai Eminescu, județul Botoșani, aparținând domeniului public al județului 

Botoșani, înscris în Cartea Funciară nr. 53529- Mihai Eminescu (Proiect nr. 229 din 23.11.2023) 

Prin proiect se propune modificarea datelor de identificare conform cu  Certificatul de atestare 

a edificării construcției, emis de Primăria comunei Mihai Eminescu. 
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Datele actualizate corespund cu cele înscrise în noul Plan de amplasament și delimitare a 

imobilului, în expertiza și în documentațiile tehnice depuse la cererea pentru eliberarea Autorizației de 

Construire aferente proiectului „Modernizarea, extinderea și valorificarea durabilă a patrimoniului 

cultural, precum și modernizarea și extinderea infrastructurii turistice și a infrastructurilor conexe ei, 

din cadrul Memorialului Ipotești-Centrul Național de Studii M. Eminescu, din județul Botoșani“, 

proiect finanțat prin POAT 2014-2020. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”) 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi: Aprobarea conținutului procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Județean Botoșani din data de 14 noiembrie 2023. 

Vă întreb dacă aveți obiecțiuni cu privire la conținutul procesului-verbal? Nu avem. 

Supun la vot procesul-verbal.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva: 

Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (33 voturi „pentru”)  

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

Avem interpelări? Nu avem. 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi: Diverse.  

Nu avem. 

 

În aceste condiții, declar închise lucrările ședinței noastre de astăzi, nu înainte de a vă invita 

să participați la manifestările dedicate zilei de 1 decembrie. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE, 

Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

                   Întocmit,  

                  Inspector, 

                        Marilena Miron 

 


